
YJ-8209 蒸氣除皺燙平機 (裝緊急停止按鈕)                                                       

VAPOR WRINKLE REMOVING MACHINE (INSTALL EMERGENCY STOP BUTTON)     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

用途 Use： 

  本機適用於皮鞋的加工整理，對皮面及內裡具有去皺、平整之功效， 

   特別是針對羊皮及牛皮，除皺效果極佳，也可以去除皮革、人造革及紡織品等面料做鞋面的皺皮現象。 

This machine is suitable for the processing and finishing of leather shoes, the skin surface and the inside has the 

effect of wrinkle removal, smoothing, especially against sheepskin and cowhide, wrinkle removal effect is 

excellent, but also eliminate the wrinkle phenomenon of leather, artificial leather and textile fabrics to do the 

wrinkle phenomenon of the upper. 

 
特點 Features ： 

  1. 採用電腦芯片，PID程序控制，能精確地控制燙頭溫度，合理調配電磁閥及氣泵，有效地輸出蒸氣。 

     Using computer chips. PID process control can precisely control the temperature of perming, reasonably  

     allocate the solenoid valve and air pump, can effectively output steam. 

  2. 數位 LED 顯示：三位顯示設定控制溫度，單個顯示蒸氣量。 

Digital LED Display: three-bit Display setting control temperature, single shows steam volume.   

  3. 燙頭表面採用特殊的不沾皮的耐磨材料，對皮面具有保護作用。 

The perming surface uses special non-stained wear-resistant materials, which have protective effect on the skin.  

  4. 設有過熱短路保護裝置，以防護電熱管及有關線路。 

     Equipped with overheating short-circuit protection device to protect the electric heat pipe heating and related  
     circuit.   
 

技術參數 Technical Parameters： 

電源電壓 Pressure of power：220V/50Hz 

總功率 Total power： 170W 

溫度控制範圍 Temperature control range：0 -280℃ (蒸氣產生溫度 Steam temperature 120℃ ) 

蒸氣量 Steam volume：1~ 9 檔 (其中" 9 “ 檔最大 ) ( Among “9” is max ) 

氣壓表顯示 Air pressure display：0.01Mpa－ 0.05Mpa 

外形尺寸 Appearance dimension：320 x 238 x238 mm 

包裝尺寸 Packing dimension：380 x 280 x290 mm    

重量 Weight：4.2 kg                         

 


